
Protokoll fört vid styrelsemöte UBHK 2024-01-23 kl 18:30.

Plats: Brännlandshallen

Närvarande: Torgny Näslund, Lena Wiklund, Marie Berggren, Susanne Granberg, Maria Juslin, Emelie
Lönnebrink, Margit Håkansson.

Frånvarande: Anders Högdal, Kicki Johansson

§1 Ordförande öppnar mötet.

§2 Till justerare valdes Emelie Lönnebrink.

§3 Godkännande av dagordning

§4 Föregående protokoll – genomgång.

§5 Rapportering

• Från VU – beslut att inköpa dator till styrelsen som kassör kan disponera.
• Från ÖND – Torgny har deltagit i ÖND diskussionsforum och informerar om att Bruks och

Lydnad ÖND saknar sammankallande, uppgifter för förtjänsttecken är inskickade, motioner
inskickade till förbundsstyrelse, från UBHK motion om utökat stöd till lokalklubbarnas
kassörer, årsmöte ÖND kommer att hållas digitalt och ska föregås av inledande förmöte.

• Från SBK – Helene Öberg har tillträtt som ny generalsekreterare.
• Från flyttgruppen – planerar att skriva motion till årsmötet.

§6 Styrelsen går igenom förslag till rambudget för 2024 samt samtliga verksamhetsgruppers
budgetförslag och förslag till VP 2024. Styrelsen noterar att VG Freestyle som varit vilande ett antal
år önskar återuppta verksamheten med Ola Engman som sammankallande. Då ingen VP och endast
ofullständig budget inkommit trots upprepade påminnelser beslutar styrelsen att VG Freestyle är
fortsatt vilande. Efter någon mindre korrigering godkänner styrelsen förslag till rambudget och
förslag till budget och VP för alla VG som inkommit med handlingar. Budgetförslaget fastställs på
årsmötet.

§7 Styrelsen går igenom förslag till verksamhetsberättelse 2023 och förslag till verksamhetsplan för
styrelsen 2024, samt övriga årsmöteshandlingar. Förslagen godkänns och går vidare till årsmötet för
fastställande.

§8 Ett förslag till uppdragsbeskrivning för kassör för 2024 har tagits fram och godkänns.

§9 Ett nytt sponsoravtal med Dogman har tagits fram och är underskrivet av båda parter. Det
innehåller förutom intäkt till klubben även möjlighet att hämta ut priser till ett årligt belopp om
10 000 SEK. Styrelsen beslutar att alla VG ska ha möjlighet att ansöka ur ”potten”, ansökan ska vara
inne senast 15 februari. Vidare innehåller avtalet rabatt på Arraks sortiment med UBHK logga.
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• Klubbkläder ska i första hand vara i svart, grått eller mörkrött. I det fall plaggets
funktionalitet behöver gå före färg kan undantag göras.

• UBHK-logga ska placeras på bröst och/eller rygg, Dogman-logga ska placeras till vänster,
nederkant.

Avtalet gäller från 1 februari, information till medlemmar behöver gå ut under vecka 5.

§10 Klubben har nya tjänstehundekipage, bör uppmärksammas på årsmötet.

§11 Kicki har försökt undersöka omMedborgarskolan kan vara ett alternativ, men har inte fått svar.

§12 Övriga frågor

• UHU önskar att UBHK kan länka från sin hemsida till UHU-hemsida. Godkänns.
• Förslag om att lägga in matta på en del av golvytan i övervåningen, Brännland. Lena

undersöker intresse.
• SISU har svarat på vår fråga, draghund sorterar under riksidrottsförbundet. Om vi har en

sådan VG är vi välkomna att samverka med SISU. Margit undersöker vidare.

§13 Ordförande avslutar mötet.

För protokollet

Margit Håkansson, sekreterare

Justeras

Torgny Näslund Emelie Lönnebrink
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